

Please return the completed Gift Redemption Form by post to
Swiss Privilege Centre at 15/F, Luk Kwok Centre, 72 Gloucester
Road, Wanchai, Hong Kong or by fax on 2862 4871.

請將填妥之獎賞換領表格郵寄至香港灣仔告士打道 72 號六國中心
15 樓瑞士尊貴理財中心，或傳真至 2862 4871。

(Company use only 公司專用)

Swiss Privilege Gift Redemption Form for Client Referral Programme 瑞士尊貴理財客戶推薦計劃之獎賞換領表格

Name of Policy Holder* 保單持有人姓名 _____ H.K.I.D. No.* 香港身份證號碼 _____
Policy No.* 保單編號 _____ E-mail Address 電郵地址 _____
Daytime Contact No.* 日間聯絡電話 _____ * You must fill in these fields 必須填寫此欄

Gift items \ Cash Voucher 禮品 \ 現金券

Swiss Points Required 所需積分	Reward Code 獎賞編號	Quantity 數量	Swiss Points Required 所需積分	Reward Code 獎賞編號	Quantity 數量	Swiss Points Required 所需積分	Reward Code 獎賞編號	Quantity 數量
80	<input type="checkbox"/> A32PSL		170	<input type="checkbox"/> B34VXS		490	<input type="checkbox"/> E32VAM	
80	<input type="checkbox"/> A33PSR		170	<input type="checkbox"/> B35OJZ		490	<input type="checkbox"/> E33EWG	
80	<input type="checkbox"/> A34VCC		170	<input type="checkbox"/> B36EPD		560	<input type="checkbox"/> F32BWD	
80	<input type="checkbox"/> A35EWP		170	<input type="checkbox"/> B37ICB		560	<input type="checkbox"/> F33FSH	
80	<input type="checkbox"/> A36VWL		280	<input type="checkbox"/> C32EGD		660	<input type="checkbox"/> G32PSY	
80	<input type="checkbox"/> A37OUW		280	<input type="checkbox"/> C33FTR		660	<input type="checkbox"/> G33SGO	
170	<input type="checkbox"/> B32PTY		380	<input type="checkbox"/> D32PYK		720	<input type="checkbox"/> H32LTV	
170	<input type="checkbox"/> B33PBL		380	<input type="checkbox"/> D33VVT		720	<input type="checkbox"/> H33LCC	

Collection Method 領取方法 In Person 前往辦事處領取 Registered Mail 掛號郵遞方式

Delivery Information (Applicable to free delivery & registered mail items) 送貨詳情 (適用於提供免費送貨或掛號郵遞方式之獎賞)

Delivery Address 送貨地址 _____
Name of Receiver 收貨人姓名 _____ Daytime Contact No. of Receiver 收貨人日間聯絡電話 _____

Terms & Conditions :

- This Client Referral Programme ("the Programme") is offered and operated by AXA Wealth Management (HK) Limited ("the Company") and is subject to these Terms and Conditions. The Company reserves the right to make changes to the Terms and Conditions anytime and from time to time without prior notice or consent. The Company also reserves the right to terminate the Programme anytime under any based on circumstances it considers to be appropriate. All accrued Swiss Points will be cancelled if the Programme is terminated. Any outstanding order(s) for redemption, if not yet being processed when the Programme is terminated, shall be invalidated.
- Upon receipt of your order for redemption, the Company will, within the following 10-12 weeks, arrange for your collection of the redemption item(s) by the following methods:
 - To collect in person by advanced appointment during business hours from 9:00am to 5:30pm, Monday to Friday at the Company's office at 15/F, Luk Kwok Centre, 72 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong, or
 - To receive by registered mail.
- Upon receipt and processing of your order for redemption, the Company will contact you by phone to confirm the time and manner of collecting the item(s) of redemption.
- You must present your HKID Card for verification and registration if you collect your item(s) of redemption at the Company's office in person. You may also choose to authorise a representative to collect your item(s) of redemption with the production of the following documents:
 - A photocopy of your HKID Card with signature across the photo copied image, and
 - An authorisation letter signed by you stating the name and ID card number of the authorised representative; and
 - HKID Card of the authorised representative.
- If you choose to receive the item(s) of redemption by registered mail, the items will be sent to you within the above mentioned period of 10-12 weeks to your provided correspondence address.
- For all heavy goods (such as Massage Chair), the Company will provide its delivery order / gift receipt to you for making further arrangements directly with the supplier for delivery.
- Items listed for redemption may not be available if ran out of stock. If such case happens, the Company has the right to demand that other items be considered for replacing the originally requested item(s).
- Apart from the situation mentioned above where you would have to consider other item(s) for redemption, orders for redemption, once received and accepted, may not be amended or cancelled.
- Your accrued Swiss Points cannot be transferred, passed on as a gift, or converted into cash under any circumstances.
- The item(s) redeemed are provided by the relevant suppliers, whose goods and / or quality of services as well as the conditions of use are not within the Company's responsibility. In the event of any dissatisfaction or dispute, please liaise and follow up directly with the relevant supplier.

條款及細則：

- 本客戶推薦計劃(簡稱「本計劃」)由安盛財富管理(香港)有限公司(簡稱「本公司」)提供及運作，並受以下條款及細則限制。本公司有權對該等條款及細則作出不時及隨時之修改，修改前毋需事前通知閣下或取得閣下同意。本公司亦有權基於本公司認為合適的理由而隨時終止本計劃。如本計劃被終止，則閣下所累積之獎賞積分亦將被相應取消，而任何於本計劃終止時尚未處理之積分換領申請亦將被視為無效。
- 本公司會於收到閣下之積分換領申請後 10 至 12 個星期內安排閣下以下列方式領取獎賞項目：
 - 閣下可先預約並於星期一至五之辦公時間內(09:00 - 17:30)前往本公司位於香港灣仔告士打道 72 號六國中心 15 樓之辦事處領取；或
 - 以掛號郵遞方式領取。
- 本公司會於收到及正式處理閣下之換領申請後以電話確認領取獎賞項目之時間及方式。
- 閣下如選擇親身前往本公司辦事處領取獎賞必須於當時出示有效之香港身份證以供核對及登記。閣下亦可選擇以授權方式委託代表攜同以下文件前來本公司領取獎賞項目：
 - 閣下之香港身份證副本且其上必須有閣下之簽字；及
 - 閣下簽發及指明受託人身份及其身份證號碼之授權書；及
 - 受委託人須出示其香港身份證以供核對。
- 閣下如選擇以掛號郵遞方式領取獎賞，本公司會於上述 10 至 12 個星期內安排郵寄至閣下提供之通訊地址。
- 如換領之項目屬重型物品(例如按摩椅)，本公司將提供其發票 / 送貨單予閣下與供應商直接安排送貨事宜。
- 上述可換領之獎賞項目有可能因供應短缺而暫停換領。如有該情況發生，本公司有權要求閣下以其他獎賞項目代替。
- 除因上述情況而須閣下另選獎賞項目外，任何獎賞積分之換領申請一經接納後，將不可更改或取消。
- 閣下所累積之獎賞積分將不可轉讓、轉贈，或兌換為現金。
- 閣下所換領之獎賞項目乃屬有關供應商提供，其商品及 / 或服務之質素以及使用條款並不屬於本公司責任範圍，如有任何不滿或爭議，請直接與有關供應商磋商及跟進。

Signature* _____

簽署

Date* _____

日期

The personal data you provide here will be used by AXA Wealth Management (HK) Limited ("the Company") for the purpose of gift redemption in Client Referral Programme. The Company may disclose or transfer your personal data to supplier(s) (whether within or outside the Hong Kong Special Administrative Region) in order to achieve this purpose. You have the right to obtain access to and request correction of any of your personal data held by the Company. Any such request should be made in writing to customercare.sp@swissprivilege.com.

您在此提供的個人資料會被安盛財富管理(香港)有限公司(下稱「本公司」)用作獎賞換領之用途。本公司有可能將這些資料轉交經本公司指定的供應商以達到此目的。您有權要求查閱及更改本公司所持有關於您的個人資料。如您希望提出有關要求，您可以書面形式電郵至本公司，電郵地址 customercare.sp@swissprivilege.com。